
Kokemäen vanhusneuvoston kokouksen muistio 2/2021     
 
 
Aika  torstai 8.4.2021 klo 15.00-16.41 
 
Paikka  Teams-kokous 
 
Osallistujat  Kylä-Setälä Minna puheenjohtaja 
  Kuhlman Sanna varapuheenjohtaja 
  Uusiniitty Aila 
  Grundström Einar 
  Toivanen Leena 
  Saarinen Sirpa 
  Valtanen Paavo 
  Järvi Paula  asiantuntija 

Heiskanen Lauri asiantuntija 
Heinilä Elina esittelijä   

  Latvaniemi Eija sihteeri   
  Nieminen Teemu vierailija  
  Ruohola Hanna vierailija 
 
Poissa  Koivisto Paula 
  Koskela Selina 
  Kivenmaa Kaarina 
 
Asialista 
 

1. Puheenjohtaja Minna Kylä-Setälä avasi kokouksen klo 15.00. 
 

2. Todettiin läsnäolijat 
 

3. Hyväksyttiin edellisen kokouksen muistio. 
 

4. Kaupunginjohtaja Teemu Niemisen tervehdys 
 

Kaupunginjohtaja esitteli ajankohtaisia aiheita ja kertoi asioiden nykytilasta sekä 
tulevaisuuden visioista. 

 
5. Kokemäen yhdistysohjelma 

 
Kyläasiamies Hanna Ruohola Satakylä ry:stä esitteli Kokemäen valmisteilla olevaa 
yhdistysohjelmaa. Esityslistan liitteenä oli kaikille jaettu tiedot hankkeesta ja se käytiin 
kokouksessa yksityiskohtaisesti läpi. 
 
Kokemäki sitoutui hankkeeseen syksyllä 2018 ja sitä on työstetty yhteistyössä 
yhdistysten kanssa. Ohjelma on tarkoitus saada valmiiksi tämän kevään aikana. 
 
Hanna Ruohola ja Paula Järvi poistuivat kokouksesta tämän asian käsittelyn jälkeen 
klo 16.03. 

 



6. Hyvinvointikertomus vuosilta 2017-2020 
 
Elina Heinilä esitteli Kokemäen hyvinvointikertomuksen luonnosta vuosille 2017-
2020. Luonnos sekä asiaa koskevat indikaattoriluvut oli jaettu esityslistan liitteenä 
jäsenille tutustumista varten. 
 
Vanhusneuvostolta pyydettiin kertomukseen lisätietoja vuosien 2017-20 toiminnasta. 
Kertomukseen halutaan vielä lisätä seuraavat asiat: 
- korostaa ikäihmisten kotona tapahtuvaa normitoimintaa;  

turvallisuuteen liittyvät asiat, ravintoasiat 
- aiemmin Vanhusneuvostossa jaetut ns. nimikkokohteet eri yhdistyksille; 

esim. Kuusamakodin lauluhetket kerran kuukaudessa 
- Porin Muistiluotsin vetämä toiminta Kokemäellä; 

Muistikahvilatoiminta Invatuvalla vuosina 2019-2020 vapaaehtoisvoimin 
- Vanhusneuvoston antamat lausunnot, mm.; 

Senioripuisto Vuollekodin läheisyydessä 
 
Varapuheenjohtaja Sanna Kuhlman osallistuu ensi viikolla järjestettävään Hyte-
palaveriin ja tarkentaa vielä Vanhusneuvoston toiminnan esittelyä. 

 
7. Toukokuun liikuntailtapäivän suunnittelu 

 
Päätettiin siirtää tapahtuma elokuulle. Asiaa valmistellaan seuraavaan kokoukseen 
mennessä vapaa-aikapäällikön toimesta. Seuraava kokous pidetään 10.6.2021 klo 
15. 
 

8. Muita asioita ei ollut. 
 

9. Kokouksen päättäminen 
 

Puheenjohtaja Minna Kylä-Setälä päätti kokouksen klo 16.41. 
 
 
Muistion vakuudeksi 
 
EIJA LATVANIEMI 
Eija Latvaniemi 
vapaa-aikasihteeri 
 


